
15. Temadrøftelser i Vesterbro Lokaludvalg (2010-71967)
Vesterbro Lokaludvalg har tidligere truffet beslutning om at lokaludvalgsmøderne kan indledes med 
forskellige temadrøftelser. Vesterbro Lokaludvalg skal beslutte om der fortsat skal være 
temadrøftelser

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vesterbro Lokaludvalg beslutter om der fortsat skal være temadrøftelser i 1.
begyndelsen af lokaludvalgsmøderne

Problemstilling

Vesterbro Lokaludvalg har tidligere truffet beslutning om at lokaludvalgsmøderne kan indledes med 
forskellige temadrøftelser. Lokaludvalget har haft besøg fra Carlsberg, Kødmarked i Kødbyen, Go 
Active – et børn- og ungeprojekt på Vesterbro, Istedgade, TUBA, Flemming Dubgaard fra 
Borgerrepræsentationens sekretariat etc.

Temadrøftelserne har både haft karakter af oplæg fra udenforstående med efterfølgende debat og af 
interne lokaludvalgsdebatter fx om brug af puljemidler.

Forretningsudvalget foreslår, at der fortsat gives plads til temadrøftelser på lokaludvalgsmøderne, 
men at det måske ikke skal være på alle møder. Det foreslås desuden at alle lokaludvalgsmedlemmer 
kan sende forslag til temaer til sekretariatet, der i fællesskab med forretningsudvalget vil planlægge 
møder og temadrøftelser.

Løsning
Vesterbro Lokaludvalg skal beslutte om man fortsat ønsker temadrøftelser på lokaludvalgsmøderne.

Økonomi
Denne indstilling har ingen økonomiske konsekvenser for Vesterbro Lokaludvalg. 

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 20.05.2010

Indstillingen blev tiltrådt - idet det understregedes, at såfremt der foregår en prioritering mellem 
forskellige forslag skal det besluttes på et lokaludvalgsmøde.




